
Zápis č. 11 
Krajské rady ČSTV Vysočina 

 
 
Datum konání:   8. prosince 2008 od 11,00 hod., ukončení 13,30 hod. 
Místo konání:   Penzion Rytířsko 
Předsedající:   Jiří Šmrha – předseda KS ČSTV Vysočina 
Zapisovatel:   Ing. Vítězslav Holub – manažer KS ČSTV Vysočina 
Přítomni:  Jiří Šmrha, ing. Vladimír Kučera, Bohumil Svoboda, Alena Pajdová, Kokeš 

Luboš, Stanislav Teplan, Mgr. Jiří Havlík, Petr Honzl, Václav Paulík 
Hosté:   
Omluveni:  Oldřich Bína 
Neomluven:   
Účast:  90 % (regiony – 80 %, svazy 100 %), krajská rada byla usnášení schopná 
 
Program:  

1. Úvodní slovo předsedajícího, návrh programu jednání 
2. Schválení programu jednání a kontrola usnesení 
3. Aktuální informace z tělovýchovného prostředí 
4. Zpráva o hospodaření KS ČSTV Vysočina 
5. Informace Všesportovního kolegia kraje Vysočina 
6. Diskuse  
7. Usnesení a závěr 

 
Písemné p řílohy k jednání:  

1. Výsledovka k 30. 11. 2008, středisko 1 – aparát 
2. Hospodaření svazů k 30. 11. 2008 
3. Aktualizovaný přehled kontaktů členů krajské rady 
4. Zápis Dozorčí komise ze dne 20. 10. 2008 

 
   

1. Úvodní slovo p ředsedajícího a návrh programu jednání 
 

V úvodu jednání předseda KS ČSTV Vysočina přivítal přítomné členy Krajské rady ČSTV 
Vysočina (dále KR) a seznámil je s programem jednání. V úvodu byl předán dárkový koš 
místopředsedovi KS ČSTV Vysočina Vladimíru Kučerovi, který se v roce 2008 dožil významného 
životního jubilea. 

 
2. Schválení programu jednání a kontrola usnesení 

 
Program jednání KR byl všemi přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím 

KS ČSTV Vysočina. Kontrola usnesení: Usnesení č. 21 a 22 z minulého jednání Krajské rady byla 
splněna.   

 
3. Aktuální informace z t ělovýchovného prost ředí 
 
Ve své zprávě předseda KS ČSTV Vysočina Jiří Šmrha  přednesl informace o: 
• poradě regionálních sdružení ČSTV v Praze – legislativní změny týkající se sportovního 

prostředí, konstatování o vnitřních rozporech uvnitř ČSTV (některá regionální sdružení 
napadá vedení ČSTV a Sazky dopisy a výzvami), soudní spor stát vs. Sazka o 800 mil. Kč,  

• pravidlech Rady kraje Vysočina pro přidělování dotací na účast na mistrovství ČR, Evropy a 
světa ve sportovních disciplínách – apelování na účelné a efektivní využívání těchto 
prostředků ze strany svazů 

• poradě předsedů krajských sdružení ČSTV v Praze – prezentace volebních (politických)  
sestav krajských rad, olympiáda dětí a mládeže bude v roce 2009 v Táboře (JČ) 

• kontaktu s nově zvoleným vedením kraje Vysočina – snaha o zastoupení členů Krajské rady 
ČSTV v komisi pro sport a volný čas kraje Vysočina 

 
Místopředseda pro sportovní svazy ing. Vladimír Ku čera informoval o: 
• hospodaření jednotlivých sportovních svazů v roce 2008 



• krajských centrech talentované mládeže. Prostřednictvím KS ČSTV pro rok 2009 podaly 
žádosti KSST Vysočina, KVS Vysočina, KS judo Vysočina 

• zájmu baseballu o zřízení krajského sportovního svazu na Vysočině 
• možnosti rozpuštění části provozního fondu a podpoře činnosti sportovních svazů a regionů 
• reakci krajského svazu Judo na výzvu KS ČSTV Vysočina adresovanou krajským sportovním 

svazům ohledně připomínek a námětů na možné zlepšení činnosti Krajského sdružení. 
 

Místopředseda pro regiony Bohumil Svoboda  podal informace o: 
• o poradě regionálních sdružení v Praze 25. 11. 2008 – financování sdružených subjektů, 

informoval, že přibývá hlasů republikových svazů na změnu struktury ČSTV a zrušení 
regionálních a krajských článků. 

• financování okresních sportovních svazů z úrovně regionálních sdružení. 
 

4. Hospoda ření KS ČSTV Vysočina 
 

Členové KR byli seznámeni s ekonomikou KS ČSTV Vysočina za uplynulé období roku 2008. Ze 
schváleného rozpočtu bylo k 30. 11. 2008 vyčerpáno 963 708,37 Kč (vyčerpáno 77,3 % roku 2008). 
Dosud jsme obdrželi dotace ve výši 935 000,- Kč (75 % roku 2008). Odchylky proti plánu jsou 
v položce zákonné zdravotní pojištění (již vyčerpáno 114,8 % - důvodem je zavedení jiného zdaňování 
zdravotního pojištění statutárních orgánů) a položka bankovní poplatky (již vyčerpáno 134,6 %). Tato 
položka je však plně hrazena z přijatých úroků z termínovaných vkladů. 

 
Členové KR byli seznámení se zprávou Dozorčí komise KS ČSTV Vysočina ze dne 20. 10. 2008. 
 
Dále KR projednávala otázku financování KS ČSTV Vysočina v období od ledna 2009 do konání 

řádné VH ČSTV a přijala toto usnesení: 
 
Usnesení č. 23/2008 
 
KR KS ČSTV Vyso čina schvaluje návrh hospoda ření v období od ledna 2009 do konání 

řádné VH na základ ě rozpo čtového provizoria, tj. m ěsíční čerpání finan čních prost ředků 
maximáln ě ve výši 1/12 skute čnosti roku 2008. 

 
Usnesení č. 24/2008 
 
Krajská rada KS ČSTV Vyso čina p řikázala provést k 31. 12. 2008 provést řádnou 

inventarizaci ú četní jednotky KS ČSTV Vyso čina a stanovila tuto inventariza ční komisi: 
Předseda:   Pavel Pech (KFS  Vyso čina) 
Členové:  Ing. Antonín Micka (KSLH Vyso čina) 

Ing. Vít ězslav Holub (RS ČSTV Jihlava) 
   Vladislava Kasalá (KS ČSTV Vyso čina) 

 
5. Informace Všesportovního kolegia kraje Vyso čina 
 
Členové KR byli seznámeni s jednáním, které připravuje předseda Všesportovního kolegia kraje 

Vysočina Mgr. Straka s novým vedením kraje Vysočina dne 10. 12. 2008. Jednání se zúčastní náš 
zástupce ve VK Mgr. Jiří Havlík. Diskuse byla vedena k otázkám fungování VK kraje Vysočina, 
k otázkám rozdělování finančních prostředků poskytovaných krajem Vysočina a k dělícímu klíči. 
Všichni členové Krajské rady se jednomyslně shodli na tom, aby Mgr. Havlík na výše zmíněném 
jednání prosazoval změnu dělícího klíče k tomu, aby fixní částka, která je dělena na členy VK byla 
zrušena a celá dotace VK byla dělena na členy.  

 
6. Diskuse a záv ěr 

 
Alena Pajdová – informace o členské základně, informace z financování TJ, SK, rozdělení 

pracovních činností aparátu OTS ZR, příští rok bude volební valná hromada OTS ZR.  
 

Luboš Kokeš – problematika TJ, SK OTS TR, nevidí již další možnost úspor v rámci aparátu, 
hodnocení účinnosti dosahu informovanosti prostřednictvím TP. 

 



Petr Honzl – diskuse k problematice lobování a získávání finančních prostředků pro sport, 
informace z příprav E.On Zlaté lyže 2008-2009, informace o schůzce s nově zvoleným hejtmanem 
kraje Vysočina Běhounkem – zmíněna podpora sportu v kraji – zatím žádné změny v navrženém 
rozpočtu pro rok 2009, sport je vynikající prezentací kraje Vysočina. 

 
Stanislav Teplan – informace o činnosti KCTM ve stolním tenise v roce 2008 a plánech pro rok 

2009. Bude zřejmě nutné snížit požadavek pro rok 2009 z důvodu výpadku spolufinancování. 
 
Václav Paulík – příprava výročí 100 let šachu na Vysočině, vyzdvihl pozitivní a aktivní přístup 

kraje Vysočina a města HB, kteří podporují akce, které krajský šachový svaz organizuje. 
 
Mgr. Jiří Havlík – informace k Všesportovnímu kolegiu kraje Vysočina – viz bod 5. 
 
Diskuse byla dále vedena průběžně ke všem bodům jednání. V závěru jednání poděkoval 

předseda KS ČSTV Vysočina členům KR a členům Dozorčí komise za práci pro ČSTV a popřál vše 
nejlepší o vánočních svátcích a do nového roku hodně zdraví. 

 
Zapsal dne 8. prosince 2008 ing. Holub Vítězslav 
 


